

Algemene ledenvergadering Wijkvereniging Reitdiep

3 april 2024, wijklokaal Rietvogel

Aanwezig:

Bestuur: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout (penningmeester), Arnaud Paagman, Alexandra Groote, Sabrina Goossens, Jotika Verdel (secretaris)

Leden: Irma Koornstra, Henrik Venema, Mike van Wissing, Chris Hartsema, Jessica Bloom, Grietha Havinga, Geke van Goslinga, Marco Veurink, Gerda Steringa, Harmanna Huisjes, Bert Naat, Frouwke Breman, Patrick Wijninga, Marieke Wijninga, Bert Eilert.

1. Opening en welkom

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering

2. Notulen vorige ALV, 27 maart en 13 april 2023

Vorig jaar heeft het bestuur ook een bestuursreglement ingebracht ter stemming, samen met de statuten en het huishoudelijk reglement. Het bestuur heeft besloten geen bestuursreglement meer op te stellen, vanwege de vele dubbelingen met het huishoudelijk reglement en de statuten. Wel heeft het bestuur een aantal regels voor zichzelf opgesteld, maar dit wordt niet ter stemming aangeboden.

De notulen worden vastgesteld.

3. Inventarisatie rondvraag

Er zijn 2 vragen per mail binnengekomen. En is vanuit de aanwezige leden ook nog een vraag. Deze worden bij agendapunt 10 behandeld.

4. Financiën

Verantwoording 2023.

Bij de vlottende activa lijkt er een gat te zitten van 1000 euro. Dit heeft ermee te maken dat er 1000 euro in 2023 aangevraagd is bij de gemeente en direct opgemaakt tbv Reitdieppop. Het restant van het Wijkwethoudersbudget is ook in 2023 aangevraagd, maar pas in 2024 ontvangen. Voor Reitdieppop is in totaal 3500 uitgegeven, waarvan 1000 euro uit het wijkwethoudersbudget. Reitdieppop is op de begroting van 2023 niet terug te vinden, omdat het geld hiervoor pas na de ALV 2023 aangevraagd is.

Opgemerkt wordt vanuit de leden dat het wijkwethoudersbudget (WWB) bedoeld is voor de wijkvisie. Het is niet terecht om andere zaken dan de wijkvisie te bekostigen vanuit het WWB. Daarop komt een andere vraag in hoeverre de wijkvisie in beton gegoten is.

Het bestuur geeft aan dat ze van plan is een gedeelte van het WWB niet aan de wijkvisie toe te kennen, maar als flexibele schil te houden voor activiteiten die zich mogelijk verderop in het jaar aandienen. Dit is ook in de begroting van 2024 te zien. Er zijn andere wijken die dit ook zo doen. Vanuit de ALV is er ook begrip voor deze flexibele schil.

Tevens komt er de vraag waarom het WWB niet uitgesplitst is in de begroting. Dit zal zeker gebeuren in de verantwoording van 2024. In 2023 was het geld nog niet uitgegeven.

Vrijval wijkparkdag: Dit geld was in 2022 al ontvangen, maar mocht in overleg met de gemeente meegenomen worden naar 2023.

De verantwoording 2023 wordt unaniem goedgekeurd, en decharge wordt unaniem verleend.

Begroting 2024

- Uitleg wordt gevraagd over de genoemde tekorten en overschotten.

Antwoord: Subsidie bestaat uit 3 gedeeltes, variabel, vast, en WWB. Het tekort bij de variabele subsidie komt omdat je meer begroot aan activiteiten dan bekostigd. Dit wordt betaald uit de reserves. Dit is ook om te voorkomen dat er subsidie terugbetaald moet worden.

Subsidie "vaste kosten" wordt gebruikt voor bv huisvesting. Bij overschot hoeven deze niet terugbetaald te worden aan de gemeente.

De afzonderlijke reserveringen betreffen het WWB. De balansposten zijn bv afschrijvingen.

- Er wordt gevraagd naar de avond-4-daagse. Kosten en opbrengsten staan allemaal op 3000. Antwoord: opbrengsten van de avond-4-daagse komen als inschrijfgeld binnen bij de wijkvereniging. Deze worden gebruikt voor leges, medailles, drankjes, vrijwilligers. Het is geen activiteit van de school. Overigens zal dit jaar het inschrijfgeld minder zijn omdat er steeds geld overblijft.

- Er wordt gevraagd naar het gevraagde budget voor de activiteiten.

Er is aan de verschillende commissies of werkgroepen een begroting gevraagd. In de begroting is niet te zien wat er aangevraagd is, maar wel wat er toegezegd is. Het bestuur geeft aan dat er zowel door Reitdieppop als de wijkvisie meer gevraagd is dan toegekend. Aan de wijkvisie is om die reden voorgesteld om hun buitenpark-dag te combineren met het jubileumfeest.

Er is door het bestuur wel extra geld gevraagd aan de gemeente voor Reitdieppop en jubileumfeest, dit is toegekend. Dit is niet terug te vinden op de begroting, omdat het net toegekend is, vers van de pers. Er komt geen nieuwe begroting, maar het zal wel terug te vinden zijn op de verantwoording 2024.

Door het bestuur wordt ook genoemd dat er dit jaar extra geld uit de reserves is gehaald voor kunst. Dit stond al een aantal jaren in de boeken, maar is nu toegezegd aan de wijkvisie om te besteden aan kunst.

- Vraag: De contributieverhoging is niet terug te vinden.

De voorgestelde contributieverhoging is niet te vinden in de begroting van 2024, omdat deze verhoging pas voor 2025 zou gelden.

Stemming: begroting wordt unaniem goedgekeurd.

5. Verhoging contributie.

Het bestuur stelt voor om de contributie met 2,50 te verhogen.

Gevraagd wordt wat de rechtvaardiging is voor de verhoging.

Antwoord: de subsidie van de gemeente wordt steeds een beetje minder. De activiteiten gaan steeds meer kosten. De gemeente heeft een bepaalde pot, die wordt wel geïndexeerd, maar over meer inwoners verdeeld. Per saldo wordt het subsidiebedrag dan toch minder. Hierdoor wordt er geld uit de reserves gehaald.

De meningen over de verhoging zijn verdeeld. De een vindt het redelijk, de ander vindt het sympathieker om het bedrag op 10 euro te houden.

Advies vanuit de ALV is om meer in te zetten op het werven van nieuwe leden. Daarnaast wil de ALV meer inzage hebben in de gevraagde en toegezegde gelden voor activiteiten, voordat een eventuele verhoging voorgesteld kan worden. Ook zou een begroting al in het najaar gemaakt kunnen worden. Dit kan gepaard gaan met een voorstel tot verhoging van het contributiegeld. Ook kan er een begroting met en een zonder verhoging ingediend worden bij de ALV.

Stemming: Het voorstel voor de verhoging van het contributiegeld wordt door het bestuur op dit moment ingetrokken. Er is niet gestemd.

6. Nieuwe kascommissie

Frouwke Breman meldt zich aan als nieuw kascommissielid. Zij wordt unaniem aangenomen door de ALV.

7. Bestuurswisselingen en (her)verkiezing

Ten aanzien van de (her)verkiezing van de bestuursleden heeft de ALV aan het bestuur gevraagd om dit jaar een roulatieschema op te stellen, om te voorkomen dat over 3 jaar 4 van de 6 bestuursleden tegelijkertijd af moeten treden.

Sabrina Goossens wordt als nieuw bestuurslid voorgesteld. Marc Nagelhout kan herkozen worden voor 2 jaar, Paul de Roos, Arnaud Paagman en Jotika Verdel kunnen herkozen worden voor 3 jaar.

Alle voorstellen mbt de (her)verkiezing van de bestuursleden worden unaniem aangenomen.

8. Wijzigingen huishoudelijk reglement

Er zijn een aantal wijzigingen in het huishoudelijk reglement (HHR) aangebracht, die vanwege de nieuwe wet WBTR noodzakelijk waren. Er is naar gestreefd het oorspronkelijke HHR zoveel mogelijk intact te laten.

Er zijn wel vragen over de blanco stemmen. In de statuten staat het op dezelfde manier geformuleerd als in het HHR. De bedoeling is dat de blanco stemmen wel meetellen voor het quorum. Omdat het bestuur toch nog naar de notaris moet voor de statuten, zal de notaris expliciet gevraagd worden hoe dat dan verwoord moet worden.

Opgemerkt wordt ook dat het bestuur niet met het HHR langs de notaris hoeft, en zouden er dus, na eventuele goedkeuring nu, een volgende keer weer wijzigingen voorgesteld kunnen worden.

Met inbegrip van deze laatste toezegging worden de wijzigingen in het HHR door de ALV unaniem aangenomen.

9. Wijkvisie, stand van zaken

De werkgroep die zich bezighoudt met de uitvoering van de wijkvisie geeft een presentatie.

Overzicht: Er is een overzicht gemaakt met 3 punten: a. wat staat er in de wijkvisie, b. waar staan we eind 2023, c. waar willen we heen in 2024. Deze informatie wordt op de website geplaatst, niet in Rietpraat.

Groene Enclave: Was een topprioriteit in wijkvisie, vandaar de wijkparkdag in 2023. Er wordt onderzocht naar mogelijkheden om het stuk grond wel tijdelijk te gebruiken.

Wandelpaden: Het is lastig voor de gemeente om nieuwe wandelpaden tot stand te brengen. Er zijn wel doorsteekjes gemaakt bij de Hoogeweg, om vanaf het wandelpad makkelijker de weg over te kunnen steken.

Ook was er tijdens de bouw van de huizen een doorsteekje vanaf Wadwerd richting de Prof. Uilkensweg. Die is nu weg. Men wil gaan kijken of die weer terug kan komen.

Groene energie: wordt niets mee gedaan. Er was indertijd een commissie duurzaamheid binnen de vereniging.

Schooltuintjes, pluktuin etc: Dit heeft allemaal te maken met Groene Enclave, dus kan niet uitgevoerd worden op dit moment. Wel wordt er gekeken of er tijdelijk een voorziening onder de hoogspanningsleidingen kan komen.

Vergroeningsplan: in het najaar zijn er extra bomen, struiken, heggen en bollen gepoot. Er komt nog meer, bv rondom de trafohuisjes, en langs het Reitdiep. Dit wordt overigens bekostigd door de gemeente, en gaat niet af van onze eigen subsidies.

Wijk voor iedereen: Voor wijkjongeren en wijkouderen wil men onderzoeken wat de behoeftes zijn. Eea gaat in overleg met het Wij-team van Vinkhuizen.

Ontmoetingsplekken: Er komen nieuwe extra bankjes. Hier is lang naar gezocht. Men wilde bankjes in de stijl van de wijk. Van het WWB van vorig jaar zijn er 8 bankjes aangeschaft. Die worden binnenkort geplaatst.

Kunst: Binnenkort worden er 4 informatieborden geleverd en geplaatst. Zicht op Dorkwerd, de Brug, P&R en Havenkantoor.

Poëzie in de wijk: Wordt op dit onderzoek naar gedaan, in samenwerking met Kunstpunt.

Kunst en poëzie gaat betaald worden uit het WWB, en uit extra geld dat vrijgekomen is uit de reserves voor kunst. Ook wordt er gekeken naar eventuele muurschilderingen bij Reitdiephaven en markeringspunten in de wijk.

Wijkbuitendag: Voorstel is 22 juni. Streven is om dit te combineren met de jubileumdag. Er zijn diverse ideeën.

Samenwerking gemeente: Wat betreft de uitvoering van de wijkvisie is er veel contact met gebiedsteam West. Contact is ook beter geworden. Vergroeningsplan van de gemeente is ook complimenten waard.

Soms zijn er nog extra potjes bij de gemeente waar gebuikt van gemaakt wordt. Zo is de vergroening betaald door de gemeente, en niet uit het WWB.

Begroting en verantwoording: Vanuit de ALV wordt de wijkvisie en het bestuur gevraagd om volgend jaar de begroting en de verantwoording van de wijkvisie gedetailleerder aan te geven. Er is een groot bedrag mee gemoeid. Er is wel een begroting ingediend door de wijkvisie, maar het bestuur heeft dat niet opgenomen in haar eigen begroting. Wat betreft de verantwoording kon die voor 2023 nog niet gedaan worden, omdat het geld nog niet uitgegeven is.

Vervolg wijkvisie: Er zal dit jaar of volgend jaar opnieuw gekeken moeten naar de wijkvisie: hoe gaan we daar mee door.

Vraag/opmerking: Vanuit de ALV wordt nog opgemerkt dat er door de gemeente geld beschikbaar gesteld is voor de verbetering van de voetgangersovergang bij de Prof. Uilkenweg, ter hoogte van de school.

Antwoord: Bij Blauwborgje zouden er ook verbeteringen aangebracht worden bij het fietspad, waar ook voetgangers overheen gaan. Hier is nog niet aan begonnen, dus de vraag blijft wat er daar en in de wijk wel gaat gebeuren aan verkeersverbeteringen.

Daarnaast is er een voorstel gedaan om het slingerende fietspad tussen de haven en de school een voetpad te maken, waar fietsers "te gast" zijn. Dat lijkt beter te passen bij de omgeving waarin het fietspad ligt.

10. Rondvraag

Er zijn 3 vragen ingediend:

De stand van zaken mbt de Groene enclave. Nu de gemeente een overeenkomst heeft gesloten met de Twentse bouwers omtrent de Held-III is de vraag wat de status is van de Groene Enclave. Antwoord: Er is inderdaad een overeenkomst, maar de Groene Enclave is, wellicht anders dan verwacht, niet meegenomen in de onderhandelingen. Wel ziet de gemeente dit als startpunt voor de onderhandelingen over de overname van de Groene Enclave.

Ongeregeldheden tijdens Paaskermis

Er is een mail binnen gekomen over de gebeurtenissen tijdens de paaskermis. De omwonenden ervaren veel geluidshinder en voelen zich door de vechtpartijen onveilig. Het bestuur wordt gevraagd om iets te ondernemen tegen de ontwikkelingen en ernstige gebeurtenissen, zoals die zich hebben voorgedaan tijdens de Paaskermis.

Antwoord: het bestuur betreurt ook de gang van zaken, en zal dit zeker meenemen in gesprekken met de gemeente. Er is al vaker aangegeven dat er in de wijk weinig te doen is voor jongeren. Op de avond van de ALV werd het onderwerp ook besproken in de gemeenteraad, dus het bestuur wacht af wat daar uit komt. Ook geeft het bestuur aan dat er speciaal voor de wijk BOA's worden opgeleid. Daarnaast zijn er plannen binnen de wijkvereniging om, in overleg met het WIJ-team van Vinkhuizen, onderzoek te doen naar wat jongeren willen en waar zij behoefte aan hebben. Het bestuur houdt de vinger aan de pols.

De organisatie van Reitdieppop geeft aan dat zij haar evenement ook heeft opgeschaald qua beveiliging.

Jaarplannen gebiedsteam West. De wijk Reitdiep wordt nauwelijks genoemd in het jaarplan. Er gaat extra geld naar bv Vinkhuizen, Paddepoel en Selwerd. De vraag is of het bestuur betrokken is geweest bij deze plannen.

Antwoord: nee, het is alleen medegedeeld. De gemeente is wel bezig met een onderzoek naar wat een wijkvereniging nodig heeft om goed te kunnen functioneren.

Activiteiten voor ouderen: Er wordt gevraagd wat er wordt georganiseerd voor ouderen.

Antwoord: dit wordt ook meegenomen door de wijkvisie. Zij gaan onderzoek doen naar waar ouderen én jongeren behoefte aan hebben. Daarnaast kunnen bewoners ook zelf met ideeën komen om gebruik te maken van het wijklokaal. Het organiseren van activiteiten valt of staat met de inzet van vrijwilligers.

11. Afsluiting ALV

Ten aanzien van de 2^e stemronde, die nodig is om de stemmingen van deze avond geldig te laten zijn, wordt er nog voorgesteld om de 2^e stemronde digitaal te doen. De ALV gaat hiermee akkoord.

De voorzitter sluit de vergadering.

2^e Stemronde, 5-12 april 2024.

De statuten en het HHR bepalen dat er een tweede stemming plaats moet vinden indien het benodigde quorum niet gehaald wordt. De vereniging beschikt op dit moment over 489 adressen waarvoor lidmaatschapsgeld wordt betaald. Het quorum voor de stemmingen is 10%, dus minimaal 49 adressen. Er waren 21 mensen aanwezig, betreffende 18 adressen. Dus onvoldoende voor geldigheid van de uitslag. Voor een tweede stemronde is geen quorum vereist. Bij meerderheid van stemmen is een voorstel aangenomen.

Bespreking van de voorstellen, tekst verstuurd naar de leden voor 2^e stemronde

- Ten aanzien van de financiën heeft de ALV gevraagd volgend jaar expliciet aan te geven hoeveel budget er gevraagd is voor de verschillende activiteiten, en niet alleen de toegezegde budgetten te vermelden.
- Ook wil de ALV volgend jaar inzicht in de uitgaven van het Wijkwethoudersbudget, wat grotendeels gebruikt wordt voor de uitvoering van de wijkvisie.
- Het voorstel voor de verhoging van het contributiegeld is door het bestuur voorlopig ingetrokken. Er waren verdeelde meningen over de verhoging. Advies vanuit de ALV was om meer in te zetten op het werven van nieuwe leden. Daarnaast wil de ALV meer inzage hebben in de gevraagde en toegezegde gelden voor activiteiten, voordat een eventuele verhoging voorgesteld kan worden.
- Als nieuw lid voor de kascommissie heeft Frouwke Breman zich aangemeld.
- Ten aanzien van de (her)verkiezing van de bestuursleden heeft de ALV gevraagd om dit jaar een roulatieschema op te stellen, om te voorkomen dat over 3 jaar 4 van de 6 bestuursleden tegelijkertijd af moeten treden.
- Betreffende het huishoudelijk reglement is opgemerkt dat artikel 3 lid 10 nog niet duidelijk is (betreffende het al dan niet meetellen van blanco stemmen). De notaris zal gevraagd worden dit zo te beschrijven dat duidelijk is dat blanco stemmen wel meetellen voor het quorum.

Met inbegrip van de hierboven genoemde opmerkingen is de stemmingsuitslag van de 1e en 2^e stemming tezamen als volgt:

Financiën	Voor ALV	Voor 2 ^e ronde	Tegen 2 ^e ronde	Blanco 2 ^e ronde	Totaal voor
Financiële verantwoording 2023	18	22			40
Decharge verlenen	18	22			40
Begroting 2024	18	22			40
Nieuw kascommissielid, Frouwke Breman	18	22			40
Verkiezing bestuursleden					
Sabrina Goossens (nieuw)	18	21		1	39
Marc Nagelhout, (her)	18	21		1	39
Paul de Roos (her)	18	21		1	39
Arnaud Paagman, (her)	18	21		1	39
Jotika Verdel (her)	18	22			40
Wijzigingen HHR					
Wijzigingen	18	22			40

Alle voorstellen zijn dus aangenomen door de ALV.